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SESSIÓ DEL CONSELL D’ADMINISTRACIÓ VISERMA, SERVEIS I 

MANTENIMENTS, SLU 

 

Identificació de la sessió 

Dia: 7 d’abril de 2021 

Hora: 13:00 del migdia. 

Lloc: Telemàtica  

Caràcter: Ordinari  

Hi assisteixen 

Sr. Carola Llauró i Sastre, Presidenta. 

Sra. Maria Carme Terrades i Saborit, Vicepresidenta. 

Sr. Sergi Igual i Molina, Conseller. 

Sra. Maria Àngels Bosch Mauri, Consellera. 

Sr. Eugeni Garcia Bargo, Conseller 

 

Sr. Salvador Viada i Pons de Vall, Secretari. 

 

Sr. Sergio de Miguel, Advocat. 

 

 

Ordre del dia 

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió del consell ordinari, de data 

16/12/2020. 

2. Incorporació de la nova consellera, Sra. Ruth Ufano Adell. 

3. Formular els comptes anuals corresponents a l’exercici 2020, tancat a 31 de 

desembre de 2021. 

4. Aprovar, si s’escau la proposta de Conveni amb el CE Vilassar de Dalt per la 

gestió del camp de futbol Vallmorena. 

5. Informar sobre el procés selectiu per a la selecció d’una borsa de treball de peó/na 

de neteja d’edificis municipals/serveis i obres a la via pública/recollida de residus 

urbans, voluminosos i transport suport Brigada. 

6. Donar compte de les resolucions de Presidència. 

7. Sobrevinguts.  

8. Precs i Preguntes 
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1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió del consell ordinari, de data 

16/12/2021. 

 

S'aprova per unanimitat dels consellers presents a l’anterior consell, amb l’abstenció del 

Sr. Garcia Bargo, que no va estar present a l’anterior consell. 

2.  Incorporació de la nova consellera, Sra. Ruth Ufano Adell. 

Intervé la Presidenta per anunciar la nova incorporació de la Sra. Ufano com a nou 

membre del Consell d’Administració de Viserma i expressar que agraeix que finalment 

Junts per Vilassar d’incorpori al consell d’administració de VISERMA. La Sra. Ufano 

intervé per saludar als nous companys i companyes i ofereix la seva dedicació i 

coneixements  a la nova tasca a desenvolupar. 

 

3. Formular els comptes anuals corresponents a l’exercici 2020, tancat a 31 de 

desembre de 2021. 

 

Intervé el Sr. Igual per explicar que l’exercici és tanca amb un benefici després 

d’impostos de 5.296,98€, que es sol·licitarà a la Junta General propera, l’aplicació a 

Reserves.  Explica que aquest any 2020, VISERMA ha patit la situació de la pandèmia, 

i que tot i això, s’ha pogut tancar amb un petit benefici operatiu.  

Intervé el Sr. Viada per explicar que això ha estat possible per les subvencions 

suplementades per l’ajuntament, d’acord amb els criteris del Ministerio de Economia 

que va permetre fer front a la situació generada per la pandèmia del COVID, donat que 

van disminuir els ingressos de tercers per tancaments i disminucions de l’activitat. 

 

Intervé la Sra. Ufano, per demanar si fora possible que VISERMA pogués efectuar 

serveis fora de Vilassar, per ampliar i créixer la mercantil. Li respon la Sra. Bosch que 

no comparteix el criteri de la Sra. Ufano. 

 

El Sr. Garcia Bargo intervé per preguntar per l’augment de la partida ”Altes Despeses 

d’Explotació” durant l’exercici 2020, en comparació a l’exercici 2019. Li respon el Sr. 

Viada que es correspon a la contractació mitjançant empreses d’ETT de les 

substitucions de personal per baixes i períodes de vacances, a l’espera de les 

constitucions de les Borses de treball per part de RRHH, com les aprovades a l’anterior 

consell d’administració. L’ampliació d’aquest concepte ve donat per la disminució de la 

despesa directe dels costos de personal. 

 

La Sra. Ufano motiva la seva abstenció, perquè entén que no li pertoca participar de 

l’acord dels comptes corresponents a l’exercici 2020. 

 

Sotmès a votació, s’aprova amb el vot favorable de 3 consellers presents: Sra. Carola 

Llauro i Sastre, Sra. Maria Carme Terrades i Saborit, i Sr. Sergi Igual Molina, amb 

l’abstenció dels 3 consellers: Sra. Maria Àngels Bosch Mauri, Sr. Eugeni Garcia Bargo i 

Sra. Ruth Ufano Adell, la següent proposta: 

 

Primer.- Aprovar la formulació dels Comptes Anuals Abreujats de l’exercici 2020, amb 

un resultat positiu després d’impostos de 5.296,98, perquè es sotmetin a l’aprovació de 

la Junta General i del seu Soci Únic, l’ajuntament de Vilassar de Dalt.  
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Segon.-  Facultar a la Presidenta del Consell d’administració, Sra. Carola Llauro i 

Sastre, tan àmpliament com en dret sigui necessari, per tal que pugui realitzar les 

actuacions precises i subscriure els documents necessaris per a l’efectivitat de l’anterior 

acord. 

Tercer.- Notificar-ho al soci únic, l’ajuntament de Vilassar de Dalt.   

 

4. Aprovar, si s’escau la proposta de Conveni amb el CE Vilassar de Dalt per 

la gestió del camp de futbol Vallmorena. 

 

Intervé el Sr. Igual que explica que la proposta de Conveni que es presenta a aprovació, 

és conseqüència dels acords i converses mantingudes amb el CE Vilassar, club esportiu 

que fa l’explotació del camp. L’ajuntament va efectuar el canvi de gespa del camp de 

futbol 11, i es va aprofitar per demanar actualitzar el Conveni que ja feia uns anys que 

estava amb pròrrogues tàcites. La proposta de Conveni diu el Sr. Igual, incorpora dues 

demandes, com són la major presència del futbol femení i la que el club ha d’estar més 

obert al poble i als jugadors de Vilassar.  

 

Intervé la Sr. Bosch, per demanar que hi hagi més presència de jugadors de Vilassar als 

equips, doncs aquesta és una queixa que es fa des del poble al club. Li respon la Sra. 

Terrades per comentar que caldria que des de l’Àrea d’Esports de l’ajuntament hi hagi 

més comunicació amb els responsables del CE. Vilassar per traspassar-li aquestes 

inquietuds.  Intervé la Sr. Ufano per reiterar que cal prioritzar els vilassarencs a les 

activitats que es fan al camp municipal de futbol, i que caldria parlar amb el CE Vilassar 

per crear mecanismes per facilitar que la gent de Vilassar tingui prioritat, tant en l’ús 

com en les tarifes a aplicar. Intervé el Sr. Garcia Bargo per reiterar el que han expressat 

la Sra. Bosch i la Sra. Ufano, que al poble és té la impressió que no hi ha cap interès en 

potenciar als jugadors de Vilassar i que molts acaben marcant a jugar a altres pobles o 

abandonant l’activitat esportiva,  conseqüència de la política esportiva del CE. Vilassar, 

alhora que pregunta per la durada del Conveni. 

 

Respon el Sr. Igual, pel que fa en relació al termini, que explica que és de 2 anys, 

prorrogables 2 anys més. Explica que al seu parer és un bon acord, doncs 

econòmicament el CE. Vilassar  es coresponsabilitza del manteniment de la instal·lació 

amb el pagament d’una cinquena part dels consums totals de la instal·lació amb un límit 

anual de 5.000,00 €. Que la clàusula 14 del Conveni, recull l’esperit del que es demana, 

doncs inclou el dret preferent d’inscripció i permanència al club dels empadronats a 

Vilassar i el foment de nous equips íntegrament femenins. També s’obliga a notificar 

expressament a la Regidoria d’Esports, el nombre total de jugadors inscrits amb 

informació del seu domicili i la quota que ha de fer front. 

 

Sotmès a votació, s’aprova amb el vot favorable de 3 consellers presents: Sra. Carola 

Llauro i Sastre, Sra. Maria Carme Terrades i Saborit, i Sr. Sergi Igual Molina, amb 

l’abstenció dels 3 consellers: Sra. Maria Àngels Bosch Mauri, Sr. Eugeni Garcia Bargo i 

Sra. Ruth Ufano Adell, la següent proposta: 

 

Primer.- Aprovar el Conveni de Gestió del Camp de Futbol Vallmorena, entre 

VISERMA i el CE Vilassar de Dalt, per una durada de 2 anys i 2 més prorrogable des 

de la data de signatura del mateix. 
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Segon.-  Facultar a la Presidenta del Consell d’administració, Sra. Carola Llauro i 

Sastre, tan àmpliament com en dret sigui necessari, per tal que pugui realitzar les 

actuacions precises i subscriure els documents necessaris per a l’efectivitat de l’anterior 

acord. 

Tercer.- Notificar-ho al soci únic, l’ajuntament de Vilassar de Dalt i al CE Vilassar.   

 

5. Informar sobre el procés selectiu per a la selecció d’una borsa de treball de 

peó/na de neteja d’edificis municipals/serveis i obres a la via 

pública/recollida de residus urbans, voluminosos i transport suport 

Brigada. 

 

El Sr. Viada informa que s’està procedint des de RRHH a iniciar el procés per crear una 

borsa de treball de peons/es dels serveis indicat, per donar cobertura formal a les 

contractacions de les suplències per baixes temporals i els períodes de vacances dels 

treballadors dels serveis, que per la mateixa condició del servei, no es poden deixar 

sense efectius.  Explica que actualment aquests processos es cobreixen per personal 

d’empreses d’ETT.  

 

La Sra. Ufano demana que no ampliar els serveis de més personal. 

 

Sotmès a votació, s’aprova amb el vot favorable de 4 consellers presents: Sra. Carola 

Llauro i Sastre, Sra. Maria Carme Terrades i Saborit, Sr. Sergi Igual Molina i Sra. Maria 

Àngels Bosch Mauri, amb l’abstenció dels 2 consellers: Sr. Eugeni Garcia Bargo i Sra. 

Ruth Ufano Adell, la següent proposta: 

 

Primer.- Aprovar les Bases Reguladores del Procés Selectiu per a la constitució d’unes 

Borses de Treball de peons/nes de l’activitat neteja d’edificis municipals/serveis i obres 

a la via pública/recollida de residus urbans, voluminosos i suport transport Brigada 

Municipal.  

Segon.-  Facultar a la Presidenta del Consell d’administració, Sra. Carola Llauro i 

Sastre, tan àmpliament com en dret sigui necessari, per tal que pugui realitzar les 

actuacions precises i subscriure els documents necessaris per a l’efectivitat de l’anterior 

acord. 

Tercer.- Notificar-ho al Departament de RRHH de l’ajuntament de Vilassar de Dalt. 

 

 

6. Donar compte de les resolucions de Presidència. 

 

Es dona compte de les resolucions de Presidència efectuades en el període d’entre 

consells. 

 

7. Sobrevinguts. 

 

Intervé el Sr. de Miguel, per fer una breu explicació de la situació formal del concurs en 

el 8è i últim any de l’ordinari. 

 

8. Precs i Preguntes. 

 

No n’hi ha. 
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La Presidenta aixeca la sessió a les 13:45 de la tarda, de la qual, com a secretari, estenc 

la present acta. 

 

El  Secretari,      V. i P.  La Presidenta, 

Salvador Viada i Pons de Vall      
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SESSIÓ DEL CONSELL D’ADMINISTRACIÓ VISERMA, SERVEIS I 

MANTENIMENTS, SLU 

 

Identificació de la sessió 

Dia: 13 d’octubre de 2021 

Hora: 13:00 del migdia. 

Lloc: Telemàtica  

Caràcter: Ordinari  

Hi assisteixen 

Sr. Carola Llauró i Sastre, Presidenta. 

Sra. Maria Carme Terrades i Saborit, Vicepresidenta. 

Sr. Sergi Igual i Molina, Conseller. 

Sra. Maria Àngels Bosch Mauri, Consellera. 

 

Sr. Salvador Viada i Pons de Vall, Secretari. 

 

Sr. Eduard Lluzar López de Briñas, Secretari General de l’Ajuntament de Vilassar de 

Dalt. 

Sra. Àurea Puig Torras, Cap Unitat RRHH i Organització ajuntament de Vilassar de 

Dalt. 

 

Es fa constar que el Sr. Eugeni Garcia Bargo, ha presentat la renúncia en data 23 de 

setembre de 2021, a la seva condició de conseller de VISERMA i sol·licita que la 

renúncia produeixi efectes a la data del seu escrit. 

 

 

Ordre del dia 

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió del consell ordinari, de data 

07/04/2021. 

2. Ratificació si s’escau, del Conveni Col·lectiu sobre les condicions de treball del 

personal al servei de l’empresa Viserma Serveis i Manteniments SLU, empresa 

municipal. 

3. Aprovació si s’escau, del Pressupost per a l’exercici 2022. 

4. Aprovació, si s’escau, de la modificació del límit autoritzat de la 

Presidenta/Consellera Delegada pel que fa a la tramitació dels arxius de 

nòmines. 

5. Donar compte de les resolucions de Presidència. 

6. Sobrevinguts.  

7. Precs i Preguntes 
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1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió del consell ordinari, de data 

07/04/2021. 

 

Es posposa la seva aprovació a incorporar a l’acta el que va explicar el Sr. de Miguel en 

el punt 7 “Sobrevinguts” i es passarà a aprovació al proper consell d’administració. 

2.  Ratificació si s’escau, del Conveni Col·lectiu sobre les condicions de treball 

del personal al servei de l’empresa Viserma Serveis i Manteniments SLU, 

empresa municipal. 

Intervé la Presidenta per explicar que després d’un procés laboriós es presenta a 

aprovació del consell, el conveni col·lectiu que ha de regir les relacions laborals dels 

treballadors de VISERMA, en els propers anys. 

Intervé la Sra. Puig, per explicar que per fi, es té un document ordenat, doncs fins ara 

cada servei es regia per cada conveni de sector. També fa esment a l’increment del 

personal adscrit als serveis de neteja d’equipaments i neteja viària, que s’adequa als mil 

euros nets mensuals, seguint les indicacions del propi Plenari de l’ajuntament.  Aquest 

increment ja estava previst en un fons de contingència del Pressupost del grup 

municipal. 

Intervé la Sra. Ufano per comentar que li sembla oportú tenir les relacions laborals 

ordenades. Intervé la Sra. Bosch per demanar aclariment del concepte de servei 

essencial, i el Sr. Viada li explica que és en relació a la pròpia  activitat intrínseca 

d’alguns serveis. Com són la recollida de residus, la neteja de la via pública i la neteja 

d’equipaments, que tenen una necessitat d’efectuar-se, com s’ha vist encara més en la 

situació de COVID que estem vivint.  

 

Sotmès a votació, s’aprova per unanimitat dels consellers presents: Sra. Carola Llauro i 

Sastre, Sra. Maria Carme Terrades i Saborit, i Sr. Sergi Igual Molina, Sra. Maria Àngels 

Bosch Mauri, i Sra. Ruth Ufano Adell, la següent proposta: 

 

Primer.- Aprovar el “Conveni Col·lectiu sobre les condicions de treball del personal al 

servei de l’empresa Viserma Serveis i Manteniments SLU, empresa municipal” vigent 

fins el 31 de desembre de 2024.  

Segon.-  Facultar a la Presidenta del Consell d’administració, Sra. Carola Llauro i 

Sastre, tan àmpliament com en dret sigui necessari, per tal que pugui realitzar les 

actuacions precises i subscriure els documents necessaris per a l’efectivitat de l’anterior 

acord. 

Tercer.- Notificar aquest acord al Departament de RRHH de l’ajuntament de Vilassar 

de Dalt i als Delegats de Personal. 

 

3. Aprovació si s’escau, del Pressupost per a l’exercici 2022. 

 

El Sr. Igual informa que es presenta un pressupost a aprovació per a l’exercici 2022, de 

1.279.633,92€ d’ingressos i 1.246.853,75€ de despeses de l’exercici. Que s’ha previst 

l’increment de la despesa de personal conseqüència de l’aprovació del Conveni 

Col·lectiu aprovat en el punt anterior, que es consoliden els serveis encomanats per part 

de l’ajuntament a VISERMA i que es redueix un peó del servei de manteniment de via 

pública. També informe de la implementació de les tasques d’agent cívic al personal 
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adscrit al servei de gestió de les zones d’estacionament regulat. Que aquest canvi és de 

substitucions de tasques i que no comporta increment de cost del servei. 

 

Intervé el Sr. Viada per explicar que, com molt bé diu el Sr. Igual, aquest és un 

pressupost que consolida els nous serveis que s’han anat implementant per part de 

l’ajuntament a VISERMA. Informa que encara es noten els efectes de la pandèmia en 

els ingressos de tercers i que hi ha una escalada en els preus de les matèries primeres, 

que fa que s’estiguin encarint els subministraments.  Fa esment, que donat que encara 

no hi ha acord de l’increment del cost de personal per part del Ministerio per a l’exercici 

2022 (Llei PGE-2022), no s’ha previst al pressupost de Viserma que es presenta a 

aprovació, i es farà un fons de contingència al pressupost de l’ajuntament, per a aquest 

concepte. 

 

Aquest pressupost, si s’escau, s’incorpora a l’expedient del Pressupost del Grup 

Municipal que es presentarà a aprovació properament al Plenari. S’explica que 

actualment està previst aprovar l’actualització de l’encàrrec a VISERMA per part de 

l’ajuntament en la seva condició de mitjà propi en el Plenari que es presenti a aprovació 

el Pressupost del Grup Municipal per a l’exercici 2022. 

 

Intervé la Sra. Bosch per preguntar pel funcionament de les màquines de les zones 

blaves, donat que n’hi ha que no estan operatives i el funcionament de l’agent cívic.  

 

Respon el Sr. Viada, que les màquines de Manuel Moreno, es van veure afectades per 

les obres que hi ha a l’entorn (enderroc i construcció del Condis), donat que la pols de 

les mateixes afecte molt als sistemes interns. Que s’ha demanat el canvi de l’operativa 

de targes per sistema contac-less i que està previst el seu funcionament properament.  

 

El Sr. Igual li respon pel que fa a les tasques previstes de l’agent cívic, que no deixen de 

ser tasques que ja desenvolupa en la seva major part el personal adscrit al citat servei. El 

servei d’agent cívic ha de divulgar i promoure el civisme entre els usuaris d'espais i 

serveis públics, realitzar accions de divulgació de la cultura cívica entre els usuaris 

d'espais públics, per tal que es faci un ús correcte dels drets i deures dels ciutadans a la 

via pública, facilitar informació d'interès pràctic municipal sobre els recursos, els 

equipaments, les instal·lacions i el patrimoni públic i comunicar l'estat deficitari 

d'equipaments i instal·lacions perquè es faci la seva reparació o substitució. 

 

La Sra. Ufano intervé per demanar més ambició en la visió estratègica de VISERMA, 

per poder efectuar més serveis, i ofertar els que ja efectua a altres municipis. Motivant 

la seva abstenció.  

 

Sotmès a votació, s’aprova amb el vot favorable de 4 consellers presents: Sra. Carola 

Llauro i Sastre, Sra. Maria Carme Terrades i Saborit, Sr. Sergi Igual Molina i Sra. Maria 

Àngels Bosch Mauri amb l’abstenció de la consellera Sra. Ruth Ufano Adell, la següent 

proposta: 

 

Primer.- Aprovar la Proposta de Pressupost de VISERMA per a l’exercici 2022 amb 

una previsió d’ingressos de 1.279.633,92 € i una previsió de despeses de 1.246.853,75 

€.  
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Segon.-  Facultar a la Presidenta del Consell d’administració, Sra. Carola Llauro i 

Sastre, tan àmpliament com en dret sigui necessari, per tal que pugui realitzar les 

actuacions precises i subscriure els documents necessaris per a l’efectivitat de l’anterior 

acord. 

 

4. Aprovació, si s’escau, de la modificació del límit autoritzat de la 

Presidenta/Consellera Delegada pel que fa a la tramitació dels arxius de 

nòmines. 

 

El Sr. Viada explica que actualment amb un canvi de criteri de l’operativa del Banc de 

Sabadell, que és l’entitat que VISERMA treballa principalment, es tenen molts 

problemes en la gestió del pagament de les nòmines mensuals, doncs l’autorització de la 

Presidenta està limitat a una despesa màxima de 30 mil euros diaris.  Aquest canvi amb 

el criteri del Banc i l’increment de personal que té actualment en plantilla VISERMA, fa 

que la gestió mensual de les nòmines s’hagi de fer en dos i tres arxius, per tant, hi ha 

personal que cobra 3 o 4 dies més tard que altres companys. Alhora que també complica 

la gestió per part de RRHH i de Direcció de VISERMA.  

 

Per això, explica que es demana modificar el punt 8è de l’acord del Plenari de 

l’ajuntament de Vilassar de Dalt i que s’incrementi fins a 100.000 euros pel que fa a les 

nòmines mensuals. 

 

Intervé la Sra. Ufano per explicar que està a favor de la mesura per agilitar la gestió de 

l’empresa. 

 

Sotmès a votació, s’aprova per unanimitat dels consellers presents: Sra. Carola Llauro i 

Sastre, Sra. Maria Carme Terrades i Saborit, i Sr. Sergi Igual Molina, Sra. Maria Àngels 

Bosch Mauri, i Sra. Ruth Ufano Adell, la següent proposta: 

 

Primer.- Aprovar Modificar l’acord 8è de l’acord de la Junta General de VISERMA 

celebrada en data 19 de setembre de 2019 que quedarà redactat de la següent manera:  

 

“8.-Acordar que la presidenta pugui contractar despesa en la quantia màxima de 

30.000 € i de 100.000 € pel que fa a les nòmines mensuals i la vicepresidenta pugui 

contractar despesa en la quantia màxima de 3.000 €.” 

 

Segon.-  Demanar al Soci únic, l’Ajuntament de Vilassar de Dalt, la convocatòria d’una  

Junta General de VISERMA per a la seva aprovació, si s’escau, si el consell 

d’administració ho considera oportú.  

Tercer.- Notificar-ho al Secretari General de l’ajuntament de Vilassar de Dalt, Sr. 

Eduard Lluzar López de Briñas, perquè efectuï els actes oportuns.   

Quart.- Facultar expressament a la Presidenta, Sra. Carola Llauró i Sastre, perquè en 

nom i representació de la societat comparegui davant notari i efectuï tots els tràmits que 

siguin necessaris, sense cap excepció, encara que incorri en conflicte d’interessos o en 

la figura de l’auto contractació, per elevar a públic tots els acords procedentment 

adoptats en aquesta sessió i obtenir-ne la seva inscripció al Registre Mercantil, atorgant-

hi tots els documents públics i privats que fossin necessaris, àdhuc de complement, 

aclariment i/o subsanació 
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5. Donar compte de les resolucions de Presidència. 

  

Es dona compte de les resolucions de Presidència efectuades en el període d’entre 

consells que inclou: 

- El procés de les Borses de treball de peons/es de VISERMA. 

- La determinació que la totalitat del personal està obligat a registrar la jornada de 

treball. 

- Modificació de l’horari del personal adscrit al servei de grua. 

- Sancions a treballadors amb suspensió de feina i sou. 

- Relació del període de vacances del personal de VISERMA per a l’exercici 

2021. 

 

6. Sobrevinguts.  

 

S’incorporen tres punts a l’odre del dia per unanimitat dels consellers presents. 

 

6.1 Renúncia del Sr. Eugeni Garcia Bargo de la seva condició de conseller de 

VISERMA. 

 

La Presidenta i la resta de consellers agraeixen la tasca desenvolupada pel Sr. Garcia 

Bargo, i accepten la seva renúncia per motius personals. 

 

6.2 Proposta compensació de deutes, si s’escau, entre VISERMA i els senyors 

Antonio Garcia Torres i Maria Trinitat Arnau Pallarés, creditors ordinaris 

s/concurs. 

 

El Sr. Viada informa als consellers de la Proposta de compensació de saldos entre 

l’ajuntament de Vilassar de Dalt i Viserma,  donat que Viserma té contretes obligacions 

anuals amb els senyors Torres Garcia/Arnau Pallarés com a creditors qualificats com a 

ordinaris en el concurs de Viserma, alhora que aquests senyors són deutors de 

l’ajuntament de Vilassar de Dalt, per tributs i taxes locals.  

El Sr. Viada informa que aquesta compensació s’efectua des de l’inici del període de 

pagament dels creditors ordinaris de Viserma, ara fa 8 anys i un cop aprovat, si s’escau, 

Intervenció de l’ajuntament farà un Decret de compensació de saldos entre l’ajuntament 

i Viserma. Explica que aquet és l’últim any. 

 

Intervé la Sra. Ufano per explicar que seria millor tenir economies separades entre 

VISERMA i l’ajuntament i per aquesta raó motiva la seva abstenció. 

 

Després d’una breu deliberació es sotmet la proposta a votació. 

 

Sotmès a votació, s’aprova amb el vot favorable de 4 consellers presents: Sra. Carola 

Llauro i Sastre, Sra. Maria Carme Terrades i Saborit, Sr. Sergi Igual Molina i Sra. Maria 

Àngels Bosch Mauri amb l’abstenció de la consellera Sra. Ruth Ufano Adell, la següent 

proposta: 
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Primer.- Aprovar la cessió del dret de crèdit corresponent a Viserma, Serveis i 

Manteniments SLU, per import de 7.765,93.-euros per a la facturació que aquesta manté 

amb el propi Ajuntament de Vilassar de Dalt.  

Per tant que aquest sigui retingut per l’ajuntament de Vilassar de Dalt i serveixi com a 

garantia de les compensacions a efectuar entre els senyors Antonio Garcia Torres i Mª 

Trinitat Arnau Pallarès i el propi ajuntament de Vilassar de Dalt. 

Mitjançant aquesta cessió de crèdit i futura compensació els senyors Antonio Garcia 

Torres i Mª Trinitat Arnau Pallarès es troben liquidats pel concepte de crèdit ordinari.  

 

 Antonio Garcia Torres i Mª Trinitat Arnau Pallarès Import 

IBI-2021 7.048,85 € 

Recollida Residus Urbans-2021 365,80 € 

Taxa Cementiri-2021 14,00 € 

Taxa Guals-2021 337,28 € 

TOTAL 7.765,93 € 

 

Segon.- Facultar a la Presidenta del Consell d’administració, Sra. Carola Llauró i 

Sastre, tan àmpliament com en dret sigui necessari, per tal que pugui realitzar les 

actuacions precises i subscriure els documents necessaris per a l’efectivitat de l’anterior 

acord. 

Tercer.- Notificar aquest acord a l’ajuntament de Vilassar de Dalt i als senyors Antonio 

Garcia Torres i Mª Trinitat Arnau Pallarès. 

 

6.3 Proposta criteri hores Professors de l’Aula de Música municipal exercici 

2021/2022. 

 

Intervé la Sra. Terradas per explicar que en l’inici del curs hi ha unes petites diferències 

entre els horaris actuals dels professors adscrits a la citada aula i els que realment han 

d’efectuar amb les actuals matriculacions. Que el criteri del consell, es que s’adeqüin les 

hores del contracte per curs a les classes efectives d’acord amb les matriculacions, però 

donat a la situació de pandèmia actual i la poca diferència proposa mantenir la situació 

contractual actual compensant-les amb activitats de sensibilització musical a altres 

espais de titularitat municipal. 

 

Intervé la Sra. Bosch que està a favor de la mesura i proposa que es doni aquest servei a 

implementar a les escoles de Vilassar de Dalt.  

 

La Sra. Ufano també està a favor de la proposta. 

 

Sotmès a votació, s’aprova per unanimitat dels consellers presents: Sra. Carola Llauro i 

Sastre, Sra. Maria Carme Terrades i Saborit, i Sr. Sergi Igual Molina, Sra. Maria Àngels 

Bosch Mauri, i Sra. Ruth Ufano Adell, la següent proposta: 

 

Primer.- Aprovar que els professors adscrits a l’aula de Música, que com a mitjà propi 

de l’ajuntament de Vilassar de Dalt, en porta la gestió VISERMA, efectuïn les mateixes 

hores contractades actuals durant el proper curs escolar 2021-2022, donat que hi ha unes 

petites diferències pel menor volum d’alumnes inscrits conseqüència de la situació de 

pandèmia que estem vivint. Aquestes hores es compensaran amb activitats dirigides de 
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sensibilització musical a altres entitats del grup municipal, i hauran de ser justificades 

convenientment.   

Segon.- Facultar a la Presidenta del Consell d’administració, Sra. Carola Llauró i 

Sastre, tan àmpliament com en dret sigui necessari, per tal que pugui realitzar les 

actuacions precises i subscriure els documents necessaris per a l’efectivitat de l’anterior 

acord. 

Tercer.- Notificar aquest acord al Departament de RRHH de l’ajuntament de Vilassar 

de Dalt i a la Directora de l’Aula de Música 

 

7 Precs i Preguntes. 

 

No n’hi ha. 

 

La Presidenta aixeca la sessió a les 13:50 de la tarda, de la qual, com a secretari, estenc 

la present acta. 

 

El  Secretari,      V. i P.  La Presidenta, 

Salvador Viada i Pons de Vall      
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